
 

Förenkla registrering av bussbiljetter för den som har rollator! 

Som ordförande i SPF Seniorerna Östersund får jag ofta synpunkter på olika problem som våra 

medlemmar möter.  

Under den pandemi som vi varit drabbad av har påstigning på bussarna skett mitt på bussen 

eftersom framdörren varit stängd. Då har registrering av biljetten genomförts mitt i bussen. Det har 

varit praktiskt för den som använder rollator. Nu har framdörrarna åter öppnats och det innebär att 

problemet kommit tillbaka för de personer som använder rollator. Det är svårt att kliva på bussen 

fram med rollator. Om man får kliva på mitt på bussen så måste man ta sig fram till chauffören för att 

registrera sin biljett vilket kan var svårt för en del resenärer. 

Många av våra medlemmar anser att det borde finnas en möjlighet att registrera sin biljett mitt i 

bussen för de som har rollator.  

Jag kommer att besöka den medborgardialog som arrangeras i Odensala den 3 november för att bl a 

föra fram dessa synpunkter. 
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